
 
omdat de inhoud niet altijd meer klopt. De voorzitter antwoordt hierop dat een 
nieuwe presentatie veel geld zal kosten. Gezien deze hoge kosten en de nog steeds 
positieve reacties van de bezoekers, acht het bestuur vernieuwing niet nodig. 
2. Vindt het nieuwe kassasysteem een aanwinst. De voorzitter meldt dat de 
omschakeling van het oude naar het nieuwe systeem soepel is verlopen en de 
penningmeester meldt dat de verhouding pinnen vs contant min of meer gelijk is.  
Diapresentatie 
Na de pauze volgt een diapresentatie, samengesteld door Marten van Altena, Egbert 
Commandeur en Eb Zwiers. 
 
 

Cijfers 2023 en begroting 2024 
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